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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/15-08/3 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  26.03.2015. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 6. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
6. sjednica VMO Draga održana je 23.03.2015. s početkom u 19,00 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Hrvoje Slavić, predsjednik VMO 

 Bojan Mikuličić, zamjenik predsjednika VMO 

 Boško Slavić, član VMO 

 Vesna Pogorilić, član VMO  

 Ivica Širola, član VMO 
 

Ostali nazočni  
- 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
 

Usvajanje zapisnika sa 5. sjednice VMO Draga: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Komunalna problematika  
2. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 

 Vijeće Mjesnog odbora dobilo je telefonske primjedbe mještana u svezi izvođenja radova na 
Progonu (iz plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području MO Draga iz 2014.), 
a koji su učestali od strane građana iz naselja Gušć, Pod Ohrušvom i dijela Tomasića koji 
svakodnevno voze po cesti na kojoj su se izvodili radovi, a koja nakon radova i do čekanja 
asfaltiranja nije adekvatno osigurana tj. pripremljena  za siguran promet vozila, te je otežano i za 
pješake (zbog kamenčića kojeg ima uokolo). Građani se žale da svakodnevno oštećuju vozila po 
kamenju, pjesku i rupama, te da vremenski period od završetka radova pa do asfaltiranja je 
nelogičan, te se je s radovima trebalo pričekati i uskladiti ih s radovima na postavi asfalta. 
Tajnica, članovi Vijeća obavještavali su gospodina Lea kurilića iz Rijeka Prometa o primjedbama 
mještana i tome da izvođači na terenu trebaju pratiti i sanirati, poravnati rupe kamenja i pjeska 
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koje nastaju usljed svakodnevnog prolaska automobila, a i kod kiša rupe se produbljuju na tom 
dijelu prekopanog kolnika. Stoga je donesen sljedeći 
Zaključak:  
VMO Draga jednoglasno se složilo da se gospodinu Leu Kuriliću u Rijeka Promet mailom  
dostave sve gore navedene primjedbe mještana o izvođenju radova na Progonu, s upitom Vijeća 
Mjesnog odbora zašto ako se je znalo da će se mjesec dana nakon radova ići s asfaltom nisu 
uskladili radovi, kontinuirano pratio i poravnavao dio prekopa za sigurniju vožnju, te najvažniji upit 
građana kada će se navedeni dio ceste asfaltirati i zatražiti povratnu informaciju koja je Vijeću 
potrebna radi svakodnevnih upita mještana. 
 

 Temeljem zahtjeva koje je Vijeće MO dobilo od strane mještana naselja Pod Ohrušvom još u 
rujnu 2012. godine. Rijeka Promet proslijedio je informaciju  Vijeću da će se u razdoblju od 
26.3.2015. do 3.04.2015. povremeno izvoditi radovi na sanaciji sustava oborinske odvodnje sa 
kolnika na sljedećim adresama u naselju Draga: Pod Ohrušvom kbr, 19b -21 i  Brig 69.  
Investitor radova Rijeka Promet d.d. Izvođač radova Ružić – graditeljstvo d.o.o. Rijeka 
Zaključak:  
VMO Draga primilo na znanje. 
 
- U svezi daljnjeg rješavanja po zahtjevu za uvođenjem – formiranjem novih autobusnih 
stajališta u Dragi tajnica je dala informaciju da je 06. ožujka o.g. Autotrolej d.o.o. uputio dopis u 
kojem obavještavaju Vijeće da su detaljno analizirali zamolbu, te obzirom da nisu u mogućnosti 
samostalno odrediti lokaciju za eventualno novo stajalište, predan je od stane Autotroleja zahtjev 
Rijeka Prometu d.d. za izradom prijedlog rješenja. Nadalje 23.ožujka 2015. dobiven je dopis od 
Odjela gradske uprave za komunalni sustav, Direkcija plana, razvoja i gradnje u kojem 
obavještavaju Vijeće da su uputili MUP-u, Službi za sigurnost cestovnog prometa, zahtjev za 
prethodnu suglasnost, te navode da je na zahtjev MO Draga komunalno društvo Autotrolej d.o.o. 
analizirao potrebe, a sukladno tome Rijeka Promet d.d. izradio je predmetni projekt obilježavanja 
novih autobusnih stajališta.  
Zaključak:  
VMO Draga primilo na znanje. 
 

 Mještanka Drage uputila je upit u svezi nastajanja divljeg deponija kod mjesnog groblja. 
Gospodinu Ivanu Šimatoviću iz Odjela gradske uprave za komunalni sustav postavljen je pismeni 

upit u kojem je navedeno da se je Vijeće Mjesnog odbora Draga obraćalo s problemom s kojim se 

susreće na lokaciji u blizini groblja u svezi stvaranja divljeg odlagališta, te se je i iz Plana 
raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području MO Draga realizirala sanacija divljeg 
odlagališta u ulici Brig kod groblja, međutim na istoj lokaciji ponovo se je pojavio divlji deponij 
smeća i građevinskog materijala, te prilikom bure smeće završava uokolo i na okolnim stablima. 
Vijeće zamoljava da se problem sagleda u cijelosti kako bi se lokacija očistila i sanirala i što je 
najvažnije spriječilo daljnje odlaganje smeća. 
Gospodin Ivan Šimatović je odgovorio Vijeću da je problem odlaganja otpada na navedenoj 
lokaciji ovom Odjelu poznat. Takov je otpad već jedanput saniran s prijedlogom postave rampe 
na početku puta a čuvanjem ključa u MO na što građani nisu pristali. Postoji mogućnost uvrštenja 
navedene lokacije u čišćenje Udruge „Žmergo“ za Dan planete Zemlje, čime bi se lokacija očistila 
od smeća, ali ne i od građevinskog materijala. Također moli da još jedanput Vijeće MO razmotri 
postavu rampe na navedenoj lokaciji. 
U zajedničkoj diskusiji članova Vijeća konstatirano je da su zemljišta privatna, te je prijedlog da 
se kontaktira s gosp. Ivanom Liscem koji je kao bivši predsjednik Vijeća bio u prilici da kontaktira 
s vlasnicima, te neke od vlasnika i osobno poznaje, pa tako pomogne Vijeću da se dođe do njih i 
informira ih o stanju na terenu, te traži njihovu pomoć i sudjelovanje pri organiziranju i čišćenju 
divljeg deponija. Isto tako zatražiti će se od vlasnika suglasnost da podrže Vijeće u traženju 
postave rampe radi sprečavanja nastanka novog divljeg deponija.   
Zaključak:  
VMO Draga se je jednoglasno složilo s navedenim. 
 

 Na cesti prema bivšim vojarnama na postojećem braniku nedostaju bočne zaštite koje je netko 
skinuo, te se ulazi preko nogostupa i odlaže smeće i otuđuju materijal s bivših vojarni, stoga je 



 3/3 

potrebno postaviti i bočne prepreke kako bi se spriječilo daljnje devastiranje na navedenoj 
lokaciji. 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno suglasno, te će se o istom obavijestiti Odjel gradske uprave za 
komunalni sustav. 
 

 Temeljem dostavljenog zahtjeva mještana u svezi potrebe orezivanja grana murva koje se 
nalaze na Brigu (gornja cesta koja vodi od Hrvatskog doma Draga prema Brodokomercovom 
dućanu i dalje do Brig 71b), kao i orezivanje grane murve koji se nalazi uz glavnu cestu preko 
puta Brig kbr.55., Odjel gradske uprave za komunalni sustav pristupio radovima, te je isto i 
realizirano.  
Zaključak:  
VMO Draga primilo na znanje. 
 

 Temeljem usmenog zahtjeva mještana obaviješten je Rijeka Promet u svezi oštećenja zaštitnog 
branika koji se nalazi uz glavnu prometnicu kroz Dragu u naselju Brig kod kbr.81/b. Rijeka 
Promet izdao nalog za pristupanju izvođenja radova, te je realizacija u tijeku. 
Zaključak:  
VMO Draga primilo na znanje. 

 
 
AD 2 
Vijeću Mjesnog odbora Draga obratila se je Hrvatska stranka umirovljenika s zahtjevom da se 
odobri s naknadom korištenje male sale u Hrvatskom domu Draga i to 31.03.2015. od 18 sati do 
19 sati (ukupno 1 sat) za sljedeću namjenu: održavanje sastanka HSU ogranak Draga. 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno suglasno da se koristi prostor prema dostavljenom zahtjevu, te će se 
dana suglasnost dostaviti Odjelu za gradsku samoupravu i upravu u svezi sklapanja ugovora o 
korištenju prostora. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sati. 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

Predsjednik VMO "Draga":  
Hrvoje Slavić 
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